
Oudenaarde, 22 april 2025

Overeenkomstig het decreet lokaal bestuur breng ik ter kennis van de raadsleden dat 
volgende voorstellen/vragen aan de agenda van de gemeenteraadszitting van donderdag, 24 
april 2025 worden toegevoegd dit overeenkomstig artikel 3 § 1 van het huishoudelijk 
reglement van de gemeenteraad houdende:

“Gemeenteraadsleden kunnen uiterlijk vijf dagen vóór de vergadering voorstellen of vragen 
aan de agenda toevoegen. 

Wanneer een raadslid een voorstel aan de agenda toevoegt dient dit te omvatten: voorstel 
van beslissing en een toelichtende nota. 

Wanneer een raadslid louter een vraag agendeert hoeft dit niet vergezeld te zijn van een 
voorstel van beslissing en toelichtende nota. 

Voorstellen en vragen worden geagendeerd volgens grootte van de fractie.

Op vragen volgt enkel een antwoord van de betrokken schepen of burgemeester. Enkel de 
vraagsteller heeft mogelijkheid tot wederantwoord”.

voorzitter, 

Andy Vandekerckhove

1. Raadslid Steven Bettens

1.1. Vraag 1: jeugdherberg in het centrum van Oudenaarde

Tijdens de commissie Vrije Tijd van 26 maart 2025 leerden we dat het aantal overnachtingen in de 
Vlaamse Ardennen steeg van 50 398 in 2012 naar 461 480 in 2023.

Sinds de aankomst van de Ronde van Vlaanderen in Oudenaarde is het aantal overnachtingen in onze 
toeristische regio dus bijna vertienvoudigd.

In  2023 telde de Vlaamse Ardennen 535 unieke logies (Oudenaarde 86) en 6381 (Oudenaarde 944) 
toeristische bedden.

Het aanbod aan jongerenlogies in Oudenaarde is heel beperkt. 

The Outsider is vandaag de enige die dergelijke logies aanbiedt (het Moerashuis en de 'Thuisbuizen'). 
Het oude stationsgebouw in Leupegem wordt niet langer als jeugdverblijf verhuurd.  



Oudenaarde heeft verblijven voor groepsvakanties maar een jeugdverblijf waar individuele gezinnen en 
jongeren kunnen overnachten, ontbreekt in onze stad

Een jeugdherberg aangesloten bij de Vlaamse jeugdherbergen is er ook niet in de onmiddellijke regio. 

De dichtstbijzijnde is 't Schipke op het provinciaal domein de Gavers in Geraardsbergen 
(https://www.jeugdherbergen.be/nl/hostels) 

In Ronse is er jeugdherberg de Fiertel. Die staat blijkbaar leeg. De stad Ronse hoopt de jeugdherberg 
dankzij het Landschapspark Vlaamse Ardennen een nieuw leven te kunnen geven 
(https://www.hln.be/ronse/landschapspark-vlaamse-ardennen-moet-meerwaarde-worden-voor-
uitbouw-van-de-regio-een-hefboom-die-jeugdherberg-de-fiertel-nieuw-elan-kan-geven~ad766451/)

In het Bestuursakkoord zijn onder de titel 'Toerisme en citymarketing' volgende uitvoeringsstrategieën 
opgenomen:

"We zetten in op verblijfstoerisme. We gaan verder in overleg met Roompot België om de concrete 
plannen aan de Donksite verder vorm te geven.

We zetten in op ecotoerisme waar fietsers en wandelaars door het knooppuntennetwerk meer kunnen 
genieten van wat onze streek aan natuur te bieden heeft. De uitrol van het actieplan trage wegen wordt 
hierbij als toeristische en recreatieve troef vooropgezet.

Een jeugdherberg in het centrum van Oudenaarde, bij voorkeur op wandelafstand van het station, kan 
passen in deze uitvoeringsstrategieën.

Een jeugdherberg is voor jongeren en gezinnen met jonge kinderen een ideale uitvalsbasis voor een 
interessante ontdekkingstocht door Oudenaarde en omgeving. De jeugdherberg kan ook het fiets- en 
wandeltoerisme versterken en zich onder andere ook op de trekkende fietser en wandelaar richten. 

De jeugdherberg kan zich aansluiten bij “Vlaamse Jeugdherbergen vzw”, de overkoepelende organisatie 
van jeugdherbergen in Vlaanderen met een educatief aanbod. Aansluiten bij “Vlaamse Jeugdherbergen 
vzw” betekent ook grotere bekendheid door de promoties die zij voeren.

Minister Melissa Depraetere stelt in haar beleidsnota Jeugd dat ze jeugdverblijven wil blijven steunen 
(zie pagina's 33 onderaan en 34 op https://publicaties.vlaanderen.be/view-file/70804). De 
ondersteuning van jeugdverblijven door infrastructuursubsidies zal worden gebundeld bij Toerisme 
Vlaanderen. 

In haar beleidsnota Toerisme schrijft deze minister: "Om het aanbod aan kwalitatieve en betaalbare 
jeugdverblijfsinfrastructuur op peil te houden, wordt een specifiek, meerjarig actieprogramma 
uitgewerkt. Tijdens de beleidsperiode zal ik nagaan waar de grootste opportuniteiten liggen en maak ik 
hiervoor de nodige middelen vrij." (zie pagina 34 bovenaan op https://publicaties.vlaanderen.be/view-
file/70804) 

Vraag:

1. wil de stad in overleg gaan met de vzw Vlaamse Jeugdherbergen en / of Toerisme Vlaanderen 
om de haalbaarheid van een jeugdherberg in het Oudenaardse stadscentrum te onderzoeken?

2. Raadslid André Vansteenbrugge

2.1. Voorstel 1: duidelijke oproep naar de burgers om actief te worden in een stedelijke adviesraad

Gelet op de intenties die wij lezen in het bestuursakkoord van deze legislatuur, in het bijzonder 
onderstaande alinea’s: 

We zorgen voor participatie met inspraak -en infomomenten voor en tijdens projecten en voor de 
volledige duur van een project, dit over alle beleidsdomeinen heen. We zorgen ervoor dat alle 
doelgroepen worden bereikt. Een participatieambtenaar leidt alles in goede banen.
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We lichten de werking en samenstelling van onze adviesraden door en kijken hoe we meer rekening 
kunnen houden met adviezen. Waar nodig richten we nieuwe adviesraden op.

Vaststelling: de adviesorganen zijn op de stedelijke website wel raadpleegbaar, maar het is bijna voor 
elke adviesraad onduidelijk hoe mensen daarvoor kunnen kandideren. De huidige samenstelling (?) 
wordt voor bepaalde raden gegeven, maar hoe die ooit zijn samengesteld, is niet aangegeven. 

We kunnen uit leren uit goede voorbeelden. In een van onze buurgemeenten worden de adviesraden op 
volgende manier voorgesteld, mét de manier waarop iemand zich kandidaat kan stellen. Zie hieronder:

Samenstelling adviesraden

Met de installatie van de nieuwe gemeenteraad voor de legislatuur 2025-2030 worden ook de advies- 
en overlegorganen opnieuw samengesteld. Geïnteresseerde inwoners en verenigingen kunnen zich 
kandidaat stellen vóór 1 april 2025.

Jeugdraad

De jeugdraad is het adviesorgaan voor alles wat met het gemeentelijk jeugdbeleid te maken heeft. Deze 
jongeren komen tweemaandelijks samen op een vergadering.

Ben je geïnteresseerd in het organiseren van leuke activiteiten voor kinderen en jongeren? Wil jij ook je 
stem kwijt over het jeugdbeleid van het gemeentebestuur? En ben je minstens 16 jaar? Dan is de 
jeugdraad iets voor jou!

Hoe stel je je kandidaat?

 Via brief: het college van burgemeester en schepenen,  Waregemseweg 35, 9790 Wortegem-
Petegem

 Via e-mail: jeugddienst@wortegem-petegem.be

Sportraad

De gemeentelijke sportraad heeft tot doel de sport, de lichamelijke opvoeding en het openluchtleven te 
bevorderen. Naast de sportverenigingen en -organisaties kunnen ook 3 deskundigen inzake sport 
aansluiten bij de sportraad. Deskundigen zijn personen die wegens hun sportieve bevoegdheid en/of 
bekwaamheid positief kunnen bijdragen tot de werking van de sportraad. Deskundigen kunnen geen 
bestuurslid zijn van een organisatie die lid is van de sportraad en ze mogen geen enkel politiek mandaat 
uitoefenen in de gemeente.

Hoe stel je je kandidaat?

 Via brief: het college van burgemeester en schepenen, Waregemseweg 35, 9790 Wortegem-
Petegem.

 Via e-mail: sportdienst@wortegem-petegem.be

Vermeld voor welk functie je je kandidaat wil stellen: voorzitter, ondervoorzitter, secretaris, 
penningmeester of bestuurslid.

En zo verder voor àlle adviesorganen.

Voorstel:

1. ten einde degelijke en representatieve adviesorganen te bekomen is het meer dan wenselijk dat 
er een eenduidige manier van kandideren wordt gehanteerd. Wij willen als stad dat elke burger 
gelijke kansen krijgt om deel uit te maken van zo’n raad. 

2. Het stadsbestuur stelt zo spoedig mogelijk een methode voor waarmee potentiële kandidaten 
zich kenbaar kunnen maken en eventueel gekozen worden. 

3. Raadslid Mathieu De Cock

3.1. Vraag 1: hervorming Aurora naar welzijnsvereniging
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Op het CBS van 1/4/25 werd beslist om een advocatenkantoor aan te stellen om Aurora A.V. om te 
vormen tot een welzijnsvereniging waarin men ook de activiteiten van het WZC Meerspoort en de vzw 
Dienst Onthaalouders Oudenaarde zal onderbrengen. 

Dat is een verstrekkende beslissing die een aantal vragen oproept:

1. In de notulen is te lezen dat het CBS het principe heeft afgetoetst of het juridisch kan om deze 
activiteiten samen te voegen binnen een welzijnsvereniging. Minstens even belangrijk is of het 
inhoudelijk en strategisch zinvol is om deze beweging te maken, maar daarover is niets te lezen. 
Welke afwegingen heeft het CBS gemaakt en waarom kiest het CBS voor deze aanpak?

2. Aurora A.V. zou volgens deze keuze van het CBS niet ontbonden worden op het einde van haar 
looptijd in 2028. Heeft de voorbereiding van deze beslissing uitgewezen dat het financieel 
interessanter om Aurora niet te ontbinden?

3. De vzw Dienst Onthaalouders zal dan in principe ophouden te bestaan en zal overgaan in de 
welzijnsvereniging. Wat zijn de redenen van het CBS om voor deze piste te kiezen? Heeft men 
bekeken wat de financiële impact van deze beslissing is? Op welke manier zullen de 
medewerkers en de onthaalouders bij dit traject betrokken worden?

4. De activiteiten van het WZC Meerspoort zullen niet meer onder de vleugels van het OCMW 
uitgevoerd worden, maar ook overgaan naar de welzijnsvereniging. Waarom kiest het CBS voor 
deze aanpak? Ook hier, hoe zullen de medewerkers bij dit traject betrokken worden?

4. Raadslid Lieven Cnudde

4.1. Vraag 1: slijtage Markt

Onze markt: “Wellicht de MOOISTE, zeker de WARMSTE” ... hoelang nog? Meer dan 7 jaar geleden werd 
de nieuwe markt officieel ingehuldigd. Eénieder was overtuigd van de betekenis van de slogan die bij die 
opening werd gelanceerd. Maar ... er komt NU al sleet op, dat wordt door vele burgers als een anti-
reclame gezien voor de stad, zeker in contrast met het sierlijke en statige stadhuis. De markt moest even 
mooi zijn en blijven, als een bouwkundige uitloper van het stadhuis, om daardoor een unieke 
combinatie van schoonheid te zijn en blijven. Dat geheel moet een toeristische troef voor de stad zijn en 
blijven. Die sleet is op vele plaatsen vast te stellen, en dit tot ergernis van menige inwoner en bezoeker. 
Zie hiervan enkele foto’s.

Vraag:

1. wat zijn de plannen van het bestuur om aan al deze mankementen een oplossing te bieden





5. Raadslid Luc Lammens

5.1. Vraag 1: aankoop garage Kerselare als mogelijk OC

Op de Edelareberg, naast de kapel van Kerselare, staat momenteel de vroegere garage te koop. Het zou 
een goed idee zijn mocht de stad deze aankopen in het kader van het voorzien van OC’s voor de 
deelgemeenten. Het feestcomité van Edelare heeft er reeds meermaals een eetfestijn georganiseerd ter 
gelegenheid van hun kermis. De huidige infrastructuur bood plaats aan ruim 200 personen om te eten. 
Er is een grote parking in de nabijheid wat een grote troef is. Het zou eventueel ook de mogelijkheid 
bieden tot gebruik voor de inwoners van Leupegem, Mater en Volkegem. De bereidheid tot het nemen 
van verantwoordelijkheid bij de leden van het feestcomité is aanwezig.

Vraag:

1. Zou het niet goed zijn, deze opportuniteit grondig te onderzoeken ?

6. Raadslid Stefanie Debod

6.1. Vraag 1: nood aan alternatieven van vrijetijdsbesteding voor kinderen met een beperking

Na het nieuws te hebben ontvangen dat Akaplus Oudenaarde gaat fusioneren met Akabe Ronse door 
een tekort aan vrijwilligers en plaats, kreeg ik de vraag van bezorgde ouders of er alternatieven gaan 
aangeboden worden voor de kinderen met een beperking? 

Akaplus bood een warme, veilige en aangepaste omgeving waar onze kinderen zich op hun eigen tempo 
konden ontwikkelen en volwaardig konden deelnemen aan het scoutswerk. Met de integratie in een 
grotere eenheid, vrezen we dat de specifieke noden onder druk komen te staan, hoe goed de intenties 
ook zijn. 

Vragen:

1. Is er mogelijkheid tot behoud van een aparte gespecialiseerde werking voor kinderen met een 
beperking? 

2. Hoe kunnen we terug vrijwilligers enthousiast maken om te werken met kinderen met een 
beperking? 

3. Hoe zit het met het aanbod van vrijetijdsbesteding tijdens de vakanties? 

7. Raadslid Dina Librecht

7.1. Vraag 1: locatie repair café



Reeds verschillende jaren bestaat in Oudenaarde, vanuit de stad georganiseerd, het repair café waar 
men samen komt om allerlei spullen te herstellen.

Dit gebeurt onder begeleiding van vrijwilligers en is gratis.

Uiteraard kunnen we dergelijk initiatief alleen maar toejuichen gezien het helpt om sommige zaken een 
langere levensduur te geven.

Deze bijeenkomsten gingen in het verleden door in neutrale locaties zoals de Brandwoeker en de 
Wereldbrug 2023-2024.

Ook in 2025 gaan deze bijeenkomsten verder en volgens de eerste flyer ging alles terug door in de 
Wereldbrug, maar op een recente aankondiging lezen we dat deze van april 2025 doorgaat in de nieuwe 
Groene hub 'De Plezanten Hof’, deze keer een niet-neutrale locatie.

Vraag:

1. Waarom is deze locatie veranderd?
2. Waarom organiseert de stad dit niet op een neutrale plaats, zoals steeds in het verleden?

8. Raadslid Vincent Thomaes

8.1. Vraag 1: zwaar vrachtvervoer Misweg/Ohioplein/Ankerstraat

Dit punt kwam hier reeds meermaals aan bod.

Ter hoogte van de Misweg/Ohioplein en Ankerstraat is er reeds enige tijd een tonnagebeperking 
ingevoerd voor vrachtvervoer. Helaas wordt dit veelvuldig genegeerd.

Aangezien ordehandhaving zeer moeilijk is, men kan niet permanent een agent controles laten 
uitvoeren.

Vraag:

1. stellen we voor een ANPR camera aan te schaffen om deze misbruiken vast te stellen en te 
beboeten blijkbaar is dit de enige mogelijke oplossing om dit probleem aan te pakken?

8.2. Vraag 2: dimmen en doven openbare verlichting in het kader van openbare veiligheid

In navolging van mijn vraag op de vorige gemeenteraad in verband met de verlichting aan de op- en afrit 
van de N60 ter hoogte van de Minderbroederstraat.

Eind vorige legislatuur, 18 oktober 2024, verscheen er een artikel in Het Nieuwsblad over Tineke Van 
Hooland. Ze vroeg om een aanpassing van het beleid in verband met het dimmen/ doven van de 
openbare verlichting in het kader van de veiligheid van de bewoners en  mensen die onderweg zijn.

Ik meen mij te herinneren dat er tijdens de gemeenteraad eerder toen gezegd werd dat dit heel 
complex was door aanpassingen met verschillende soorten armaturen/lampen die reeds geplaats waren 
en die het niet mogelijk maakten om te dimmen.

Vraag:

1. graag wil ik informeren naar de stand van zake op dit moment?

9. Raadslid Kim Erauw

9.1. Vraag 1: kinderopvang

Stand van zaken van het actieplan en de opvolging na de incidenten.



Na de ernstige wantoestanden enkele jaren geleden in het kinderdagverblijf te Leupegem beloofde het 
stadsbestuur en Mathieu Mas, toenmalig schepen van sociale zaken, een actieplan om het vertrouwen 
in de kinderopvang te herstellen.

Vragen:

1. Welke concrete stappen/maatregelen zijn sindsdien ondernomen?
2. Hoe worden de kwaliteit en veiligheid van de kinderopvangen momenteel opgevolgd en 

geëvalueerd?

9.2. Vraag 2: perron station

In 2021 werden in het station hier in Oudenaarde nieuwe roltrappen geplaatst. Jullie kunnen het 
misschien herinneren dat de roltrappen toen 30cm hoger uitkwamen dan het perronniveau. De 
woordvoerder van de NMBS gaf er toen een vooruitziende reden voor. Het perronniveau zou aangepast 
worden om reizigers vlotter op en van de trein te laten stappen. Voorlopig werd dit opgelost door een 
hellend vlak te maken. Echter, nu reeds vier jaar verder is deze situatie nog steeds ongewijzigd. Mensen 
blijven hierdoor soms sukkelen.

Vraag:

1. Kan er druk uitgeoefend worden naar de NMBS of Vlaamse overheid om ook in Oudenaarde 
hogere perrons te installeren?


